
Spojená škola, Rastislavova 332, Nováky s organizačnými zložkami  
Stredná odborná škola, Rastislavova 332, Nováky  
a Gymnázium, Rastislavova 332, 972 71  Nováky 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zápisnica 

 

z prvého zasadnutia Rady rodičov Spojenej školy Novákoch  

v školskom roku 2015/2016, konaného dňa 24. 11. 2015. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Účasť zástupcov tried rodičov: 11 

Účasť zástupcov školy: 5 

 

Program:  1. Otvorenie 

 2. Správa o hospodárení 

 3. Rôzne 

 4. Diskusia 

 5. Uznesenie 

 6. Záver 

 

1. bod: Otvorenie 

Zasadnutie otvorila Mgr. Zuzana Humajová – zástupca pedagogických zamestnancov Spojenej 

školy Nováky, ktorá privítala jednotlivých zástupcov tried, medzi ktorými boli noví členovia 

prváckych tried a zástupcov vedenia školy.  

 

2. bod: Správa o hospodárení 

       Finančnú správu, ktorú vypracovala pani Balážová, prečítala Mgr. Zuzana Humajová      

                  a poskytla do každej triedy triednym učiteľom jednu kópiu správy. Správou boli informovaní aj   

                  rodičia v jednotlivých triedach. 

                  Správa o hospodárení financií ZRPŠ je aj prílohou k zápisnici. K nahliadnutiu sú aj ostatné 

dokumenty, ktoré vykazujú dokladovanie jednotlivých finančných položiek. Bola vykonaná 

kontrola pokladničnej knihy a finančných položiek p. Homolovou a p. Višváderovou. 

                  Rodičovský príspevok do ZRPŠ je dobrovoľný. Výška rodičovského príspevku na školský rok 

2015/2016 je 15, 00 € z toho príspevok na hygienické potreby 3, 00 €. Ak školu navštevujú 

súrodenci, mladší súrodenec zaplatí rodičovský príspevok sumou 7, 50 € z toho hygienické 

potreby 3, 00 €. 

                  Riaditeľka školy informovala rodičov o zmenách v zákone týkajúcich sa vedenia financií od 1. 

januára. Preto navrhla pre zjednodušenie vedenia financií, aby financie boli prevedené na nový 

účet a to účet Občianskeho združenia pri Gymnáziu v Novákoch, čím bude uľahčená práca 

s financiami a oslobodenie od ďalších nutných poplatkov bankovej inštitúcii. S týmto návrhom 

Rada rodičov jednohlasne súhlasila.  

 



3. bod: Rôzne 

 1.  Na zasadnutí boli predložené návrhy na využívanie financií ZRPŠ, ktoré boli prednesené 

 rodičom v jednotlivých triedach a schválené pre šk. r. 2015/2016. 

  

 2.  Riaditeľka školy informovala rodičov o schválení jednotlivých odborov na školský rok 

2016/2017 zastupiteľstvom TSK v organizačnej zložke SOŠ a informovala Radu rodičov 

o nepovolení otvoriť 1.ročník gymnázia v organizačnej zložke Gymnázium. 

  

 3.  Zástupcovia jednotlivých tried spísali pripomienky rodičov v triedach, ku ktorým sa vedenie   

školy vyjadrí po zasadnutí vedenia školy. 

1. Rodičia sa sťažovali na veľkosti porcií obedov a žiadali kontrolu hmotnosti porcie. 

2. Rodičia požadovali zablokovanie prístupu na Facebook v priestoroch Spojenej školy. 

3. Rodičia sa sťažovali, že žiaci majú triedu v budove A a úložné skrinky v budove B. 

  

 4. Rodičom bola poskytnutá informácia o súčasne prebiehajúcej voľbe zástupcu rodičov do 

Rady školy. 

 

4. bod: Diskusia 

 Riaditeľka školy a zástupkyne  riaditeľky školy sa k jednotlivým pripomienkam vyjadria po 

zasadnutí vedenia školy. 

 

5. bod: Uznesenie 

 Zástupcovia školy zobrali na vedomie jednohlasné schválenie prevedenia financií ZRPŠ na 

nový účet, diskusné príspevky, ktoré budú nadnesené na porade vedenia školy a riešené.  

 

6. bod: Záver 

 Poďakovanie všetkým zúčastneným. Budúce zasadnutie Rady rodičov bude oznámené písomne 

a uskutoční sa pred rodičovským združením, aby zástupcovia rodičov mohli tlmočiť prípadné 

návrhy v jednotlivých triedach a osobne sa k nim vyjadriť.  

  

Dňa 24. 11. 2015 v Novákoch zapísala Mgr. Z. Humajová  

 

Prílohy:  Prezenčná listina 

 štvrťročná správa o hospodárení šk. r. 2015/2016 

 Návrhy využitia financií ZRPŠ v šk.r. 2015/2016 

 



 

 

 

 

                   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Dodatok k zápisnici z prvého zasadnutia Rady rodičov Spojenej školy Novákoch  

v školskom roku 2015/2016, konaného dňa 24. 11. 2015. 

 

K bodu 4. Diskusia 

  Riaditeľka školy a zástupkyne jednotlivých organizačných zložiek školy sa po porade vedenia 

školy k jednotlivým pripomienkam rodičov vyjadrili nasledovne: 

1. Rodičia sa sťažovali na veľkosti porcií obedov a žiadali kontrolu hmotnosti porcie. 

25. 11. 2015 bola pripomienka prediskutovaná s majiteľkou firmy ktorá dodáva stravu do SŠ 

Nováky. Poskytla do jedálne váhu, na ktorej si môže každý prevážiť svoju porciu a sľúbila 

dodržiavanie normy vo veľkosti porcií a pestrosti stravy. 

2. Rodičia požadovali zablokovanie prístupu na Facebook. 

Z technický dôvodov nie je možné zablokovať iba FB vzhľadom na to, že škola má internet 

z troch rôznych zdrojov.  

3. Rodičia sa sťažovali, že žiaci majú triedu v budove A a úložné skrinky v budove B. 

Vedenie súhlasí s názorom, že nie je hygienické, ak sa žiaci neprezúvajú. Ale žiaľ, 

z priestorových dôvodov nie je možné zatiaľ dané skrinky preložiť. 

 

 


